

Power of Attorney

I the undersigned
in my capacity as Director of
.....

Address:.....

.....
have appointed **Mohammed Abdulaziz Al asaker (1033762996), Sulieman Ibrahim Al-Ammar (1001178720), Rayan Abdul Aziz Al Majed (1071589855), and Khaled Abdullah Al-shamrani (1079525620)** of Saudi Nationalities separately to be my/our attorneys in-fact and to severally take on its behalf all legal procedures required under the Saudi Laws and regulations in order to defend our rights and interests in the Kingdom of Saudi Arabia.

The said Attorneys shall have the right to take legal action(s) to protect my/our trademarks, Industrial Design(s), patents (at the Saudi Arabian Patent Office or GCC Patent Office) designs, copyrights or recording license agreements and in general all Intellectual Property rights, franchise, licenses, technology transfer licenses and commercial and distribution agencies in the Kingdom of Saudi Arabia with the right for objection, complaint and appeal before the concerned authorities, the Minister of Commerce, the ministry of commerce in all its departments, the chamber of commerce, the Customs Department, General Department for Quality Assurance and Control at the Ministry of Commerce, the Board of Grievances and any other court of law or department. They also have the right for pleading, defending, receiving, delivery, denial, objection for forgery, accepting conciliation, withdraw the cases and sending Cease and Desist Letters, cancellation, invalidate and other actions of precautionary measures in addition to any procedures that they may find appropriate to protect my rights. Any of the said attorneys shall have the right to delegate all or some of their powers to any other person.

Signed in

This Day of 20...
For

وكالة شرعية

انا الموقع :
.....
بصفتي
.....
لشركة
.....
الكاتبة في:

قد عينت المحامين :
محمد عبدالعزيز العساكر (1033762996) - سليمان إبراهيم العمار (1001178720) , ريان عبدالعزيز الماجد (1071589855) و خالد عبدالله الشمراني (1079525620)

وجميعهم من الجنسية السعودية منفردين لينوبوا عني باتخاذ جميع الإجراءات القانونية في ظل الأنظمة واللوائح السعودية في سبيل الدفاع عن حقوقنا ومصالحنا في المملكة العربية السعودية .

يحق للمحامين المذكورين اتخاذ جميع الإجراءات القانونية (بما فيها رفع القضايا) لحماية علاماتي التجارية والتصميم الصناعي والاختراعات (في مكتب البراءات السعودي أو مكتب البراءات لدول مجلس التعاون الخليجي) أو النماذج الصناعية أو الرسوم أو حقوق التأليف أو عقود الترخيص وبشكل عام جميع حقوق الملكية الفكرية وتراخيص الامتياز ونقل التقنية والوكالات التجارية والتوزيع العائدة لي في المملكة العربية السعودية ولهم الحق بالاعتراض والتظلم والاستئناف أمام الجهات المختصة ووزير التجارة و وزارة التجارة بكافة دوائرها, و الغرفة التجارية, والجمارك وإدارة الرقابة والجودة النوعية بوزارة التجارة و ديوان المظالم وأي محكمة أخرى أو دائرة ذات اختصاص . ولهم الحق كذلك بالمرافعة والمدافعة والاستلام والتسليم والإنكار وإدعاء التزوير وقبول الصلح والتنازل وإرسال الإنذارات ورسائل التحذير وطلب الشطب وغيرها من الإجراءات الوقائية والتحفظية وجميع الإجراءات بشكل عام التي تضمن حقوقي . ولأي منهم حق توكيل الغير في كل أو بعض ما وكلوا به بموجب هذه الوكالة .

تحريرا في :

.....
في اليوم من شهر
سنة 20
التوقيع :